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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL DE 

CULTURA, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS 

 
Lloc de celebració: Mislata, sala de reunions del 4t pis del Centre Cultural. 
 
Data de celebració: dimecres, 17 d'octubre de 2018. 
 
Hora de començament: 14:00 hores. 
 
Assistents: 
  Pepi Luján Martínez (presidenta). 

Antonio Arenas Almenar. 
Ana María Julián Ruiz. 
Ximo Moreno Porcal. 
Maika Tarín Darrocha. 
Javier Santes Alpuente. 
 Lola Hortelano Ramón. 
 Fernando Gandía Escorihuela. 
Alejandro Martínez Montoro. 
Javier Gil Marín. 
José María González Murgui. 

 
Secretari de la Comissió: José Manuel Ortiz García (P.D. 3555/2018, de 16 d'octubre). 
 
Assumptes tractats: 
 
1. Aprovació de l'acta de la sessió de data 3 d'octubre de 2018 

 
L'acta s'aprova per unanimitat dels presents. 
 
2. Assumptes de control 
 
 Nomenament del jurat dels Premis d'Art Públic-Biennal de Mislata “Miquel 

Navarro”, 2018”. 
 



 

AJUNTAMENT DE MISLATA 
CENTRE CULTURAL 

Avda. Gregorio Gea,34 
46920 Mislata (València) 

www.mislata.es 

 

 

REGIDORIA DE CULTURA 

 

La Sra. presidenta pregunta als presents si desitgen fer alguna observació o pregunta 
sobre el tema, no produint-se cap intervenció respecte d'això. 

 
Abans de passar al punt de precs i preguntes, i en relació amb diversos assumptes 

que es van plantejar en la sessió anterior pel Sr. Gandia Escorihuela, la Sra. presidenta facilita 
la informació següent: 

 
 Les tanques que hi havia als voltants del CEIP l'Almassil després de la disparada d'una 

mascletà ja han sigut retirades. 
 La interrupció que va haver-hi en els tallers de ioga es va deure al fet que una monitora 

va deixar d'impartir-los voluntàriament i l'empresa adjudicatària de la dita activitat va 
tardar uns dies a substituir-la. Quant a la queixa sobre aquest mateix tema que, segons 
va exposar el Sr. Gandia en la sessió anterior, havia presentat un ciutadà per registre 
d'entrada, encara no ha sigut rebuda en el departament d'Esports. 

 La il·luminació del camp de futbol s'imputa al capítol de gasto corrent en concepte de 
rènting. 

 Quasi amb total seguretat, l'expedient de l'activitat “Mislata Jove Fest” estarà conclòs la 
setmana que ve, per la qual cosa podrà consultar-se a partir d'aqueix moment. 

 
3. Precs i preguntes 

 
La Sra. presidenta cedeix la paraula al Sr. González Murgui, qui s'interessa per les 

novetats o possibles noves idees que hi haja per a la Cavalcada de Reis i la Campanya de 
Nadal. 

 
A instàncies de la Sra. Luján, el Sr. Arenas respon que es pretén que torne a realitzar-

se el mercat nadalenc als voltants del dia de la Nit de Nadal. A més, es faran públiques les 
bases per a les entitats que vullguen participar en la Cavalcada de Reis, i s'ha pensat a 
contractar algun tipus d'animació que amenitze la Cavalcada, per a l'elecció de la qual es 
consultarà la comissió organitzadora. 

 
El Sr. González Murgui sol·licita informació sobre el concurs de betlems, contestant-li 

el Sr. Arenas que el dit concurs està organitzat per l'Agrupació de Falles, per la qual cosa 
haurà de dirigir-se a ella si ho considera pertinent. 

 
El Sr. González Murgui conclou les seues intervencions interessant-se pel preu que 

s'ha posat per a participar en l'activitat “Zombislata”. 
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El Sr. Moreno Porcal li respon que l'Ajuntament és un mer col·laborador, però que 

l'activitat està organitzada pel Consell de la Joventut, que és qui decideix els preus i posa les 
condicions de participació. 

 
El Sr. Gil Marín pregunta per l'estat de les obres de la piscina coberta i del camp de 

futbol, interessant-se per si es compliran els terminis establits. 
 
El Sr. Arenas li respon que les obres de la piscina van d'acord amb les previsions 

realitzades, i que, quant al camp de futbol, considera precipitat posar una data. 
 
El Sr. Gil pregunta si, en cas d'incompliment dels terminis, s'imposaran sancions. 
 
El Sr. Arenas li posa de manifest que, si és el cas, aquest assumpte l'haurà d'informar i 

proposar el director facultatiu de les obres. 
 
El Sr. Gandia Escorihuela insisteix sobre el mateix particular, remetent-li el Sr. Arenas 

al departament d'Urbanisme. 
 
EL Sr. Gandia pregunta si la il·luminació del camp de futbol està inclosa en el mateix 

projecte d'obres. 
 
El Sr. Arenas li respon que és un contracte diferent, del que tindran complida 

informació quan es tramite l'expedient de contractació corresponent. 
 
El Sr. Gandia sol·licita una relació dels convenis i subvencions de l'àmbit d'aquesta 

comissió informativa. 
 
A continuació, el Sr. Gandia s'interessa pels possibles premis a les comissions falleres 

de què s'ha sentit parlar en alguna ocasió. 
 
El Sr. Arenas li posa de manifest que s'estan elaborant unes bases en què s'estableixen 

les categories i modalitats dels premis, així com la seua dotació econòmica. El tema 
correspon a les regidories de Festes i Dona i Polítiques d'Igualtat. 

 
El Sr. Gandia vol saber en què consisteix el projecte “Valoracció”. 
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El Sr. Moreno Porcal fa entrega als grups presents d'un document en què figuren totes 
les activitats que formen part del dit projecte o programa, així com dels objectius que es 
persegueixen i les condicions per a participar en ell. Explica de manera succinta que hi ha un 
menú de propostes i que els centres d'Educació Secundària sol·liciten aquelles activitats que 
els interessen. 

 
El Sr. González Murgui sol·licita que se li facilite el document en castellà, rebent 

confirmació sobre aquesta petició. 
 
Finalment, el Sr. Arenas informa els presents que, donades les previsions 

meteorològiques, hi ha la possibilitat que se suspenga l'activitat “Ciclocross Vila de Mislata. 
Memorial José María Leonés”, organitzada per la Penya Ciclista i prevista per al pròxim cap 
de setmana. 

 
I, sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les catorze hores i vint-i-tres minuts 

del dia dèsset d'octubre de dos mil díhuit, del contingut de la qual s'estén la present acta, i 
de tot això, com a secretari, certifique. 

 
LA PRESIDENTA,  EL SECRETARI, 

 
 
 
 
 
 

ELS REGIDORS I LES REGIDORES ASSISTENTS, 
 
 
 
 
 
 


